



THE SILVERI
MGALLERY HONG KONG

Shuttle Bus Service

Hotel ↔ Hong Kong Disneyland

Depart from Hotel	Depart from Hong Kong Disneyland
10:00 Daily	21:30 Weekday
	22:00 Weekend

Shuttle Bus Rules and Regulations

1. The number of seats is limited, so please make reservations in advance.
2. Shuttle bus service is exclusively for hotel guests. Passengers must present their hotel room key or room reservation letter when boarding.
3. Buses will depart as scheduled. Please arrive at bus stop location 5 to 10 minutes prior to the scheduled departure time.
4. Travelling time is approximately 25 minutes per trip but may vary depending on traffic conditions. The Hotel will not be responsible for any loss incurred if you are unable to arrive at the destination on time.
5. Shuttle Bus service availability is subject to the actual situation and may be affected by factors such as weather, road conditions, and unexpected traffic delays.
6. Shuttle Bus service will be suspended due to Typhoon No. 8 (with reference to the Hong Kong Observatory) or any extreme weather conditions deemed appropriate by the Hotel, with no prior notice required.
7. Please note that due to the operating hours of the Hong Kong Disneyland, the shuttle bus schedule may be subject to change without prior notice.
8. The driver has the right to refuse any passenger under reasonable doubt that they are a danger to themselves, the driver, or other passengers in the vehicle.
9. The driver has the right to refuse service if passengers do not conduct themselves in an orderly fashion or if there are risks to the safety of the vehicle and driver.
10. Eating, drinking, and smoking are prohibited while in the vehicle. Please keep the cabin clean.
11. Please be aware of your personal belongings. The Hotel will assume no responsibility for any loss, misplacement, or stolen property while using our Shuttle Bus service.
12. Carrying aboard a stroller unless such item is folded and unoccupied. Strollers must remain folded while aboard the shuttle bus and must not block or obstruct an aisle, emergency exit, or stairway.

穿梭巴士乘客須知及守則

1. 香港銀樾美憬閣精選酒店（「酒店」）提供穿梭巴士服務，座位有限，請提前預約。
2. 穿梭巴士只限酒店客人使用，乘客上車時必須出示酒店房間鑰匙或房間預訂信。
3. 穿梭巴士將依預定時間出發，請提早五至十分鐘到達巴士站等候上車。
4. 去程及回程分別為25分鐘，視乎當天交通狀況。如因任何本酒店合理控制範圍以外或其他不可抗力因素而造成班次延誤，導致乘客無法準時到達目的地，本酒店一概不受理及不負責有關損失。
5. 穿梭巴士服務供應視乎實際情況而定，並可能受天氣、路況及或意外交通延誤等因素影響。
6. 穿梭巴士服務將因八號颱風（參考香港天文台）或酒店因應任何極端天氣而暫停服務，無需另行通知。
7. 穿梭巴士行程可能根據香港迪士尼樂園的營業時間更改，不另作通告。
8. 基於安全理由，乘客有責任遵守本酒店的乘客須知及守則。如本酒店職員認為該乘客對司機或其他乘客具有危險傾向，司機有權拒絕接載違規乘客。
9. 乘客嚴禁以恐嚇、謾罵或侮辱性的言語或動作、或任何其他方式騷擾司機。如該乘客的行為對司機或車內其他乘客構成危險的情況下，司機有權拒絕接載服務。
10. 車內禁止飲食和吸煙，請保持車廂清潔。
11. 乘客請保管好個人物品。在使用我們的穿梭巴士服務期間，酒店對任何丟失、錯放或被盜的財產不承擔任何責任。
12. 如乘客攜帶嬰兒車上車，乘客必須確保嬰兒車能夠摺疊，並且不得阻塞或阻塞過道、緊急出口或樓梯。

16 Tat Tung Road, Tung Chung, Hong Kong
T. +852 3602 8989 F. +852 3602 8990
HA4A4@accor.com www.thesilveri-hongkong.com

mgallery.com – all.accor.com